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BR.0002.7.2021.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXX/2021 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 29 grudnia 2021 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXX sesję Rady Gminy Baranów o godz. 13:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecnych 2 Radnych: P.Marciniak, M.Tyra,), P.Wójt 

B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Kierownik CUW S.Szmaję, P.Inspektor M.Fras, 

media oraz informatyków (lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Na podstawie 

listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi quorum przy 

którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/22309/sesja-rady-w-

dniu-%C5%9Broda-29-grudnia-2021.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Baranów na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2022-2027. 

12. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji.        

                    

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska-Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (03:21 – 08:06 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/22309/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-29-grudnia-2021.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/22309/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-29-grudnia-2021.htm


2 

 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji (08:33 – 10:09 

minuta transmisji): 

- 9.12 uczestniczył w Finałach Drużynowych Mistrzostw Wielkopolski Dziewcząt i Chłopców w 

Badmintonie, które odbyły się w Donaborowie 

- 15.12 na zaproszenie Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego oraz Wójt Gminy Baranów uczestniczył 

w Jubileuszu Pożycia Małżeńskiego w Motelu „Es” w Baranowie 

- 21.12 uczestniczył w spotkaniu z Dyrektorami Szkół z terenu Gminy Baranów 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęła: 

- petycja Fundacji im. Nikoli Tesli dotycząca zwołania nadzwyczajnego posiedzenia Rady Gminy w 

obliczu zaistnienia stanu kryzysowego w celu uchwalenia Uchwał umożliwiających podjęcie działań 

ratowniczych. Petycja została opublikowana w BIP Gminy Baranów i w dniu dzisiejszym zostanie 

przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem zaopiniowania. Dodał, że petycja dotyczy 

m.in. podjęcia uchwały aby mieszkańcy nie musieli nosić maseczek.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer podziękował za wszystkie życzenia świąteczne, które 

wpłynęły i zostały złożone Radzie Gminy.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku 

pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXX/248/2021 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku 

pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
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NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXX/249/2021 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (12:43 – 13:32 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXX/250/2021 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Baranów na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt uchwały został przesłany Radnym i 

każdy mógł się z nim zapoznać. Zapytał czy ktoś ma pytania do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Baranów na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXX/251/2021 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku 

pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXX/252/2021 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że procedowanie uchwały w sprawie 

budżetu odbywa się zgodnie z §11 Uchwały Nr XXXIX/245/2010 Rady Gminy Baranów z dnia 

31.08.2010r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Baranów. W związku z 

powyższym poprosił P.Skarbnik o krótkie przedstawienie projektu uchwały, która szczegółowo 

omawiana była na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych oraz odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  

P.Skarbnik powiedziała, że wszystkie najważniejsze kwoty z budżetu są zawarte w opinii i odczytała 

Uchwałę Nr SO – 4/0952/124/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu z dnia 7 grudnia 2021r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Baranów na 2022 rok – opinia pozytywna z uwagami opisanymi w pkt. V uzasadnienia (17:31 – 33:56 

minuta transmisji) – opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu i 

Finansów o odczytanie opinii Komisji o projekcie budżetu na 2022 rok i o projekcie WPF na lata 

2022-2027. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów M.Florczak odczytała opinię Komisji Budżetu i 

Finansów Rady Gminy Baranów w sprawie projektu budżetu na 2022 rok i projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2022-2027, stanowiącą załącznik do Uchwały Nr 

3/2021 Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Baranów z dnia 21 grudnia 2021r. w sprawie 

wydania opinii o projekcie budżetu na 2022 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Baranów na lata 2022-2027 (34:34 – 38:10 minuta transmisji) – opinia wraz z Uchwałą 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o przedstawienie 

autopoprawki do projektu budżetu na 2022 rok. 

P.Skarbnik wyjaśniła, wszystkie zmiany wprowadzane autopoprawką do projektu budżetu na 2022 rok 

(38:23 – 40:12 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer otworzył dyskusję nad projektem budżetu na 2022 

rok. W dyskusji wzięli udział: (40:30 – 54:35 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry zgłosił swoje uwagi do projektu budżetu i WPF. Powiedział, że nie wie 

dlaczego w budżecie na 2022 rok nie ma środków na zagospodarowanie Rynku na Os. Murator skoro 
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wcześniej były deklaracje, że zadanie to będzie realizowane. Obecnie zostało ono wykreślone a 

P.Skarbnik na posiedzeniu Komisji nie do końca wyjaśniła dlaczego. Radny dodał, że jedna 

inwestycja została wykreślona a inwestycja pn. budowa ul. Kluczborskiej została dodana jako zadanie 

2-letnie z kwotą podobną do kwoty na zagospodarowanie Rynku. Kolejną uwagę Radny uczynił do 

zakupu samochodu dla OSP. Dodał, że priorytetem jest zakup samochodu dla OSP Baranów, a OSP 

Murator wielokrotnie zwracało się o zakup samochodu i dalej pozostaje to bez echa. Dalej Radny 

zwrócił uwagę, że w ubiegłym roku na wymianę pieców przeznaczone było 80 tys. zł a na przyszły 

rok zabezpieczono tylko 50 tys. zł. Powiedział, że jeżeli mamy walczyć ze smogiem i jakością 

powietrza w Gminie to poszło to nie w tą stronę. Odnośnie WPF zapytał o zadanie budowy dróg na 

Os. Murator, gdzie limit na 2022 rok wynosi 4 mln zł co jest również w budżecie i jeszcze jest 2 mln 

na 2023 rok. Powiedział, że zgodnie z umową inwestycja ma być zakończona w czerwcu przyszłego 

roku więc nie rozumie limitu na 2023 rok. Dodał, że pyta o te inwestycje, ponieważ od 2 lat nie ma już 

funduszy sołeckich, a inwestycja na Rynku na Os. Murator planowana jest od 2017 r. i nie dzieje się 

tam nic. Powiedział, że wypadałoby chociaż zainwestować w utwardzenie tych dróg na początek i 

dodał, że kwota 500 tys. zł z funduszy sołeckich miała być rozdysponowana na inwestycje w całej 

Gminie a chyba tak do końca nie jest.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek powiedziała, że notowała uwagi Radnego i do każdej się 

odniesie. Powiedziała, że tworzenie budżetu jest długotrwałym procesem, prawie całorocznym. Na 

koniec okazuje się, że są inwestycje które trzeba zrobić pilnie a inne można odłożyć. Dodała, że taką 

pilną inwestycją jest ul. Kluczborska, z którą problem jest od 2011 roku. Wyjaśniła, że domy przy tej 

ulicy znajdują się w odległości 40-50 cm a ulica została tak zdewastowana przez ciężkie samochody i 

w czasie opadów, gdy jeżdżą auta cała ta woda trafia na elewacje domów oraz stolarkę drzwiową i 

okienną, niszcząc ją. Poprosiła Radnego, aby przejechał się tą ulicą i zobaczył jak wyglądają te domy. 

Powiedziała, że jak ma wybierać między tymi inwestycjami to pilniejsza jest ul. Kluczborska, która 

zostanie zrobiona po zakończeniu budowy obwodnicy Baranowa. Dodała, że Rynek na Os. Murator 

nie został wyrzucony tylko przesunięty na 2023 rok, trwają już rozmowy nad zagospodarowaniem 

tego terenu. Odnosząc się do drugiej uwagi Radnego odnośnie zakupu samochodu strażackiego 

zapytała skąd Radny wie, że OSP Murator chce samochód skoro nie złożyło żadnego wniosku do 

budżetu. Powiedziała, że wnioski o samochód złożyło OSP Baranów i Słupia pod Kępnem. Dodała, że 

zastanawiali się kto jest ważniejszy, bo obie OSP należą do KSRG, są jednostkami wiodącymi na 

terenie naszej Gminy i najczęściej wyjeżdzającymi. Dodała, że nawet jeżeli OSP Murator złożyło by 

wniosek to te dwie jednostki są traktowane priorytetowo. Powiedziała, że tu również trzeba było 

wybrać i takim kryterium był wiek samochodu a najstarszy ma OSP Baranów. Dodała, że jeżeli będą 

jeszcze jakieś dotacje to następną jednostką OSP, która dostanie samochód będzie Słupia pod 

Kępnem. W kwestii dotyczącej wymiany pieców i dopłat powiedziała, że zawsze rozpoczynamy 

kwotą potrzebną na pewien czas, a jeżeli zapotrzebowanie jest większe to pieniądze są dokładane o 

czym Radny powinien wiedzieć bo uczestniczy w sesjach. Powiedziała, że nigdy tak nie było i nie 

będzie, żeby dla kogoś zabrakło dopłaty. W temacie ul. Geodetów, P.Wójt wyjaśniła, że przesunięcie 

kwoty 2 mln zł na 2023 rok wynika z tego, że pieniądze te zostały z tego roku. Dodała, że nie 

wkładamy ich na razie na przyszły rok, bo taka jest zasada tworzenia budżetu. Powiedziała, że plan tej 

inwestycji jest do końca 2022 roku i pieniądze w przyszłym roku na ten cel są, ale jeżeli były by 

potrzebne jakieś środki na 2023 rok to stąd przerzucamy te środki co zostały z tego roku. Odnośnie 

pieniędzy z „funduszu sołeckiego” P.Wójt powiedziała, że sołectwa zgłaszają się i dostają pieniądze w 

ramach tej puli. Dodała, że Os. Murator się nie zgłosiło.  

Radna Teresa Jerzyk odnośnie przebudowy drogi w kierunku Kolonii Pierwszej zapytała jaki jest 

zaplanowany zakres prac w kwocie 300 tys. zł, które są w budżecie? 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że jest to nowa inwestycja i Gmina będzie 

aplikować o środki zewnętrzne na jej realizację. Powiedziała, że będzie to budowa ścieżki pieszo-

rowerowej wraz z poszerzeniem drogi od szkoły, polną drogą (nie tą drogą w lewo) aż do drogi na 

Kępno. Dodała, że na razie robimy projekt i będziemy aplikować o środki, jak wszystko zostanie 

zatwierdzone to przystąpimy do realizacji inwestycji w przyszłym roku.  



6 

 

Radna Teresa Jerzyk podziękowała P.Wójt za odpowiedź i powiedziała, że rozwiązanie które 

przedstawiła P.Wójt jest najlepsze, ponieważ ta droga jest za wąska i dwa auta nie mogą się tam 

wyminąć.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie autopoprawki do projektu budżetu na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Autopoprawka została przyjęta przez Radnych jednogłośnie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie budżetu gminy na 2022 rok.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXX/253/2021 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt został omówiony wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych i poprosił P.Skarbnik o zabranie głosu i odczytanie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej.  

P.Skarbnik odczytała Uchwałę Nr SO – 4/0957/124/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 7 grudnia 2021r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2022-2027 – opinia 

pozytywna (56:17 – 1:06:38 minuta transmisji) – opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o przedstawienie autopoprawki 

do projektu WPF na lata 2022-2027. 

P.Skarbnik wyjaśniła, wszystkie zmiany wprowadzane autopoprawką do projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2022-2027 (1:06:50 – 1:08:15 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer otworzył dyskusję nad projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2022-2027.  

W dyskusji wzięli udział: (1:08:20 – 1:09:06 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry chciał tylko uściślić bo P.Wójt powiedziała, że inwestycja dot. dróg na os. 

Murator ma się zakończyć do końca przyszłego roku.  
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Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że tak i dodała, że środki przesunięte z tego 

roku na 2023 będą na dodatkowe prace jakie z doświadczenia wiemy zawsze wynikają przy tak 

dużych inwestycjach i wówczas płatności mogą przejść na kolejny rok.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? Wobec braku pytań przystąpiono do głosowań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie autopoprawki do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Autopoprawka została przyjęta przez Radnych jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXX/254/2021 - stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 13 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Brak. 

 

Ad. 14 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer złożył Radnym, pracownikom i mieszkańcom życzenia 

noworoczne i wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie XXX sesji o godz. 14:19. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


